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PROTOKÓŁ Nr XXVIII.2016 

przebiegu nadzwyczajnej Sesji Rady Dzielnicy Nowe Miasto 

z dnia 19 grudnia 2016 r. 

 
1.Otwarcie Sesji 

 

Sesja odbyła się w sali obrad Urzędu Miasta przy ul. Dąbrowskiego 41, początek godzina 15.00. 

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Dzielnicy Nowe Miasto radny Zenon 
Rabęda.  

Przewodniczący Rady Dzielnicy stwierdził prawomocność obrad, z uwagi na obecność wymaganego 
qworum. 
W sesji uczestniczyło 14 radnych na stan Rady 15 radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy na wstępie przywitał przybyłych gości w osobach: ,Pana Mariusza 

Zalewskiego Przewodniczącego Zarządu, Z-cę Przewodniczącego Zarządu Sebastiana Jagiełowicza, 

Panią Kierownik Biura Dzielnicy Urszulę Zamiatała, Radnego Rady Miasta Wiesława Kuchtę oraz 

Inspektora Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Joannę Izydorczyk, Pani i Panów radnych Dzielnicy. 

Na Sekretarza obrad wybrano radnego Marka Karwackiego. 

2.Przedstawienie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał porządek obrad jak został radnym przesłany w 

zawiadomieniach, po czym spytał czy są propozycje zmiany. 

Zmian nie zgłoszono. 

Porządek obrad wraz z wprowadzonymi zmianami został przyjęty jednogłośnie. 

 

3.Podjęcie uchwały lub zajęcie stanowiska 

 

1/  

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie uchwały w 

sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci w wieku do lat 

5. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały były szczegółowo omówiony na 

dzisiejszym wspólnym posiedzeniu komisji, w związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy 

są pytania do projektu uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt 

nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXVIII.232.2016. 

 

 

Na zakończenie Przewodniczący Rady Dzielnicy, przekazał wszystkim zebranym życzenia świąteczne i 

noworoczne od Przewodniczącego Rady Miasta. 

 

Na tym zakończono obrady o godz.15.10 

. 

 

Protokołowała     Sekretarz Obrad     Przewodniczący 

       Rady Dzielnicy Nowe Miasto 

……………     ………………….      …………………… 

Ewa Fogiel      Marek Karwacki     Zenon Rabęda 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


